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Vragen van het statenlid Jeffrey Oudeman en Frank Kuipers (CDA) ingevolge artikel 44 
reglement van orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2021 nummer .182 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Zeeland 
de fietsprovincie: 
 
(ingekomen: 12 april 2021) 
 
 

Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 
1. Is het college van GS op de hoogte van de 

petitie “Behoud de Zeeuwse Kasseistroken”? 
1. Ja 

2. Deelt het college van GS de mening van de 
CDA-Statenfractie dat behoud van de 
Zeeuwse kasseistroken zowel op toeristisch 
vlak als qua sport & bewegen meerwaarde 
biedt voor Zeeland? 

2. Ja, de kasseienstroken zijn een stukje 
erfgoed en onderdeel van de identiteit van de 
wielersport in met name Zeeuws-Vlaanderen.  

3. Is het college van GS bereid om te 
onderzoeken welke bijdrage de provincie kan 
leveren aan het behoud van Zeeuwse 
kasseistroken? 

3. Ons College is bereid om via het 
Stakeholdersoverleg Wielersport Zeeland 
met betrokken partijen in overleg te treden 
om te kijken hoe de stroken behouden 
kunnen worden en beter benut als toeristisch 
- recreatief potentieel.  

4. Wil het college van GS in contact treden met 
onder meer Staatsbosbeheer, 
Waterschap Scheldestromen en andere 
relevante partijen om te bespreken hoe de 
krachten kunnen worden gebundeld om 
Zeeuwse kasseistroken te behouden? 

4. Zie ons antwoord op vraag 3. Ons College is 
bereid om via het Stakeholdersoverleg 
Wielersport Zeeland met betrokken partijen in 
overleg te treden om te kijken hoe de stroken 
behouden kunnen worden en beter benut als 
toeristisch - recreatief potentieel. 

5. Is het College van GS op de hoogte van het 
bidbook van Rotterdam & Den Haag voor het 
verkrijgen van de start van de Tour de 
France in 2024 of 2025? 

5. Ons College kent de ambities van Rotterdam 
en Den Haag om de start van de Tour de 
France naar Nederland te halen.  

6. Aannemend dat het Rotterdam & Den Haag 
inderdaad lukt om de Tourstart in 2024 of 
2025 binnen te halen, ziet het College van 
GS dan – net als de CDA-fractie – kansen 
voor Zeeland om de Tour wederom te 
verwelkomen in onze provincie? Zo ja, wat 
wil het College doen om deze kansen te 
gaan benutten? 

6. Een succesvol bid van Rotterdam - Den 
Haag biedt kansen voor Zeeland. Naar 
aanleiding van de aankomst in 2015 en het 
enthousiasme bij de betrokken bedrijven 
heeft ons College haar interesse afgelopen 
jaren al overgebracht aan de Tour de France. 
Wij zullen dat komende periode intensiveren.  
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7. Is het College bereid om – onder meer bij de 
partners die de komst van de Tour de France 
naar Zeeland in 2015 mede mogelijk hebben 
gemaakt – na te gaan of er binnen Zeeland 
voldoende draagvlak is om opnieuw de Tour 
de France naar Zeeland te halen? 

7. Wij zijn bereid dat na te gaan, te beginnen bij 
de Stichting La Grande Arrivee die de 
verwerving destijds financieel mogelijk heeft 
gemaakt met de daarin verenigde Zeeuwse 
bedrijven.  

 
 MIDDELBURG, 11 mei 2021 
  
Namens fractie: CDA 
 
Jeffrey Oudeman en Frank Kuipers 

Gedeputeerde Staten 
 
Drs. J.M.M. Polman 
 

 A.W. Smit 
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